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                                                              INTERPELACJA

dot.  wydzielenia na akwenach Parku Lisiniec strefy bezpiecznej dla łabędzi i
innego ptactwa.

Szanowny Panie Prezydencie, zwracam się do Pan o wydzielenie na akwenach w
Parku Lisiniec bezpiecznych stref dla ptactwa. Obecnie wykluły się młode łabędzie i
kaczki które nie mogą w spokoju wychowywać potomstwa ze względu na pływające
łódki . Proszę o wydzielenie takiej strefy ciszy , nawet niewielkiej szczególnie w tym
czasie. Dziękuję .
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                                                                       Z poważaniem,
                                                                   Małgorzata Iżyńska


